
 

 

 

     

 

Αθήνα, 19 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

 τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: «Καταγγελίες για επιλεκτική λήψη ιατρικού ιστορικού εργαζομένων» 

Λάβαμε καταγγελίες από εργαζόμενους στο Public Λάρισας πως, από την εργοδοσία του καταστήματος 

κλήθηκε γιατρός παθολόγος, χωρίς καμία αιτιολογία ή επεξήγηση, ώστε να λάβει γνώση του ιατρικού 

ιστορικού κάποιων υπαλλήλων. Όταν ρωτήθηκε ο υπεύθυνος τον λόγο για τον οποίο γίνεται αυτό η 

απάντηση που δόθηκε ήταν «εμείς εδώ έτσι κάνουμε».  

Επιπλέον, στο πλαίσιο του ιατρικού ιστορικού, ζητήθηκε και το ιατρικό ιστορικό της οικογένειας. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Είναι ενήμεροι για αυτήν την πρακτική του συγκεκριμένου καταστήματος; 

2. Προβλέπεται η λήψη ιατρικού ιστορικού του προσωπικού-και μάλιστα, κάποιων εργαζομένων-

χωρίς να υπάρχει εξήγηση, ζητώντας μάλιστα και οικογενειακό ιατρικό ιστορικό; 

3. Έχουν υπάρξει ανάλογες καταγγελίες από άλλα υποκαταστήματα της αλυσίδας; Γενικότερα, αυτή 

η πρακτική έχει εφαρμοστεί και σε άλλα καταστήματα; 

4. Τι μέτρα θα ληφθούν για να προστατευθούν οι εργαζόμενοι; 

5. Θα κληθούν οι υπεύθυνοι να εξηγήσουν τους λόγους για τους οποίους προέβησαν σε αυτή την 

πρακτική; 

6. Αν εξακριβωθεί πως η πρακτική αυτή δεν είναι νόμιμη, τι κυρώσεις θα έχει η επιχείρηση και πώς 

θα αποζημιωθούν οι εργαζόμενοι δεδομένου πως αναγκάστηκαν να δώσουν ευαίσθητα 

προσωπικά δεδομένα; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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